

YJ-8767 電子自動上膠分邊滾壓機

ELECTRONIC AUTOMATIC GLUE PARTING ROLLING MACHINE



規格Specification:

電 壓VOLTAGE	220V50-60Hz
功 率POWER	0.75KW
尺 寸SIZE	1250*550*1200mm
淨 重N. W	113KG

用途Use:

該機適用於鞋幫、箱包、手機套等各種皮質品PVC、PU、天然皮、人造皮、布料材料的接縫進行上膠，加補強帶、錘平多工序一體化作業。

The machine applies to the seams of the uppers, bags, mobile phone sets, etc. all kinds of leather goods PVC, PU, natural leather, artificial leather, cloth material of gluing, adding strong belt, hammer flat multi process integration operation.

特性Features:

1. 該機是綜合自動電子上膠機、折邊機、按摩機功能一體化改良之機器，適用於任何兩塊需要合縫的材料使用，還可同時進行自動上膠、分邊、錘平和加補強帶，一次成型。提高工作效率，減少工序，一臺機器相當10人作業。
 2. 該機可以選擇分邊或者不分邊，上膠或者不上膠作業，上膠可選熱熔膠或者白膠，節省膠量並且符合環保要求，上膠均勻，不傷面料。
 3. 該機適用於不同型體作業，搖臂可前後擺動，調整方便，易於放料和操作。
 4. 採用伺服電子馬達，性能穩定，故障率低。
1. The machine is integrated automatic electronic glue machine, folding machine, massage function integration machine modification machine, suitable for any two pieces of material that need to be sewn can also be carried out at the same time automatic glue, edge, hammer peace plus inforcement belt, a molding. Improve work efficiency and reduce processes, with a machine of quite 10 people working.
 2. The machine can choose parting or no parting, glue or glue to work, glue or no glue operation, glue can choose hot melt adhesive or white glue, saving the amount of glue and meet environmental requirements, glue evenly, do not hurt the fabric.
 3. The machine is suitable for different type of body operation, the swing arm can swing back and forth, easy adjustment, easy to discharge and operation.
 4. The use of servo motor, stable performance, low failure rate.